
احمـــد دنیامالی، وزیـــر ورزش و جوانـــان دیروز 
در حاشـــیه بازدید از اردوی تیم ملی بســـکتبال 
گفـــت: »علاقـــه خاصـــی بـــه بســـکتبال دارم و 
ســـعی می کنم بازی هـــای NBA را تماشـــا کنم. 
خیلی مهم اســـت که بســـکتبال ایـــران در گام 
نخســـت در قاره آســـیا، شـــماره یک باشد. برای 
رســـیدن به این هـــدف، برنامه ریـــزی داریم و از 
بســـکتبال حمایـــت خواهیم کرد. ســـال آینده 
دو رویداد جوانان آســـیا و بازی های کشـــورهای 
اســـلامی را در پیـــش داریـــم کـــه می خواهیـــم 
 بســـکتبال در آن مســـابقات حضـــوری قـــوی 

داشته باشد.«
او در خصـــوص آخریـــن وضعیـــت تیـــم فوتبال 

امیـــد، اظهار کـــرد: »روزی کـــه به عنـــوان وزیر 
ورزش وارد ســـاختمان وزارت شـــدم یکـــی از 
موضوعاتـــی که در دســـتور کار قـــرار دادم بحث 
تیـــم امید بود کـــه خوشـــبختانه ایـــن کار مورد 
اســـتقبال کمیته ملی المپیک هم قرار گرفت. 
در همین راســـتا بحـــث آماده ســـازی تیم امید 
به طـــور کامـــل بـــه فدراســـیون فوتبـــال واگذار 
شـــد. تیم امید ما ۵۰ سال اســـت که به المپیک 
نرفته اســـت. البته این طور نیســـت که بگوییم 
مـــا بضاعـــت نداریـــم، اتفاقـــاً مـــا همیشـــه در 
فوتبال جـــزو برترین ها بودیم اما وقتی ســـبک 
مدیریتـــی ناهماهنگـــی ایجاد می کنـــد قطعاً ما 
هم آســـیب خواهیم دید. اتفاق خوبی نیســـت 

کـــه ما در آســـیا به تیم هـــای نه چنـــدان مطرح 
ببازیم.«

او همچنیـــن دربـــاره آخرین وضعیت بهســـازی 
ورزشـــگاه آزادی، اظهـــار داشـــت: »تصمیمـــی 
ناگهانـــی کـــه گرفتـــه شـــد و ورزشـــگاه آزادی از 
مدار مســـابقات خارج شـــد، از نظر مـــن که کار 
اجرایی و مهندســـی کرده ام، درســـت نبود. به 
هرحال نمی توانیـــم مجموعه ای مثـــل آزادی را 
به راحتی به دســـت بیاوریم. باید از آن مراقبت 
کنیـــم. قطعـــاً ادامه مقاوم ســـازی را به شـــکلی 
از لحـــاظ مهندســـی برنامه ریـــزی می کنیم که 
اســـتادیوم درحال بهره وری باشـــد  و در کنارش 

مقاوم ســـازی را انجـــام بدهیم.«

وی افـــزود: »AFC از لحـــاظ بحث هـــای ابلاغی 
فیفـــا، برخـــی شـــرایط جدیـــد را اجـــرا و ابلاغ 
می کنـــد که آن شـــرایط تغییر فضـــا می خواهد، 
هـــم  اســـتانداردهایش  و  مـــکان  موقعیـــت، 
مهم اســـت. تمام اســـتانداردها را آماده ســـازی 
می کنیـــم. مهم تریـــن بحـــث من بـــا همکارانم 
در فوتبال و ادارات کل اســـتانی، بحث  چمن ها 
اســـت. حتماً باید به سمت اســـتفاده از چمن 
نوینـــی برویـــم کـــه الان در دنیا موجود اســـت . 
مطمئـــن باشـــید همه تـــلاش خـــود را خواهم 
کـــرد ورزشـــگاه های مـــا از لحـــاظ نظافـــت و 
چهارچوب هـــا در شـــأن مـــردم ایـــران باشـــد. 
ثـــروت و ورزشـــگاه های خیلی خوبـــی داریم.«

ورزشگاهیمثلآزادیراحتبهدستنمیآید
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اصغـــر جهانگیـــر، ســـخنگوی قـــوه قضائیـــه درباره 
آخریـــن وضعیـــت پرونـــده فســـاد در باشـــگاه مس 
رفســـنجان، در نشســـت خبری گفت: »برای 12نفر 
از متهمان کیفرخواســـت و برای 2نفـــر منع تعقیب 
صـــادر شـــد. پرونـــده 7متهـــم در دادســـرا مفتـــوح 
و درحـــال بررســـی اســـت کـــه به محـــض صـــدور 
کیفرخواســـت یـــا قـــرار مجرمیـــت اطلاع رســـانی 
انجام خواهد شـــد. نکته  این اســـت که این پرونده 
بـــا گزارش خـــود باشـــگاه مـــس رفســـنجان صورت  
گرفته اســـت و مســـئولین جدیـــدی که به باشـــگاه 
اضافـــه شـــدند خودشـــان ایـــن موضـــوع را گزارش 
دادنـــد و بعـــد از اینکه متوجه شـــدند در ســـال های 
گذشته در باشگاه فســـادهایی رخ داده، ورود کردند 

و آن را گـــزارش دادنـــد.«
او ادامـــه داد: »بعـــد از ورود دســـتگاه قضایـــی، بـــه 
ســـازمان اطلاعات ســـپاه مأموریت داده شد که این 
پرونـــده را پیگیری کند. با پیگیری های انجام شـــده 
ابعاد جدیدی از فســـاد کشـــف شـــد. این پرونده با 
توجـــه  بـــه اینکـــه نزدیک به یک ماه اســـت نســـبت 
بـــه متهمانی کیفرخواســـت صادر شـــده اســـت. با 
پیگیری هایی که از مسئولین اســـتان داشتم اعلام 
کردند ظـــرف یک یا دو مـــاه آینده رســـیدگی به این 
پرونـــده به پایان می رســـد و حکم آن  صادر شـــود.«
جهانگیـــر اظهـــار داشـــت: »امیدواریم بـــا پیگیری 
به موقعی کـــه در این عرصه صورت می گیرد شـــاهد 
فســـاد در مجموعه های ورزشی نباشیم. چون بحث 
نشـــاط و کمک به شادکردن جامعه در میان است و 
با توجه بـــه حضور جوانان در ایـــن جامعه می طلبد 
کـــه شـــرایط پاکـــی در مجموعه های ورزشـــی حاکم 
باشـــد. امیـــدوارم در عرصه های فوتبالی و ورزشـــی 

شاهد فســـادی نباشیم.«

فوتبالهفتنفرهایرانفینالیستشد

تیـــم فوتبـــال هفت نفـــره کشـــورمان در پنجمیـــن 
دیـــدار خـــود در جام جهانی ٢٠٢٤ بارســـلون اســـپانیا 
و در مرحلـــه نیمه نهایـــی بـــا نتیجه 4 بر صفـــر برزیل 
را شکســـت داد و راهـــی دیـــدار فینـــال شـــد.  در این 
دیـــدار مهـــدی بخشـــی و مهـــدی شـــکوهی، مســـلم 
محرابیـــان و امیرحســـین قربانـــی گلزنـــی کردنـــد. 
ملی پوشـــان تیـــم فوتبـــال هفت نفـــره کشـــورمان 
در دیـــدار نهایـــی جمعـــه از ســـاعت٢١:٠٠ بـــه مصاف 
اوکرایـــن می رونـــد. در دیـــدار رده بندی هـــم هلند به 
مصاف برزیل می رود. شـــانزدهمین دوره جام جهانی 
فوتبـــال هفت نفره با حضـــور 1۵تیم به میزبانی شـــهر 
 بارســـلون اســـپانیا پیگیـــری و تا ســـوم آذر مـــاه ادامه 

دارد.

بدهیعمدهقرمزوآبیهابه
ورزشگاهآزادی

جلســـه مســـئولان دو باشـــگاه اســـتقلال و پرســـپولیس 
بـــا خـــداداد بیرانونـــد معاون توســـعه مدیریـــت و منابع و 
نایب رئیـــس هیأت مدیـــره شـــرکت توســـعه و نگهـــداری 
اماکـــن ورزشـــی کشـــور و حمیدرضا بلندی ذی حســـاب 
جـــاری و مدیـــر امـــور مالـــی در خصـــوص تعیین تکلیـــف 
بدهی هـــای این دو باشـــگاه دیروز در ســـاختمان مرکزی 
شـــرکت توســـعه برگزار شـــد. در این جلســـه کـــه پیمان 
حـــدادی عضو هیأت مدیره و امیرهوشـــنگ پناهی معاون 
مالـــی و اداری پرســـپولیس و فـــرزاد ثابـــت مدیـــر مالی و 
فرزاد ســـرلک سرپرســـت حســـابداری باشـــگاه استقلال 
حضور داشـــتند، صورتجلســـه بدهی های این دو باشـــگاه 
تنظیـــم  شـــد و به امضای طرفین رســـید. قســـمت عمده 
بدهی های دو باشگاه استقلال و پرسپولیس جهت اجاره 

بهـــای ورزشـــگاه یکصد هـــزار نفری آزادی اســـت.

بهترینگلزنانتیمهایفوتسالاعلامشدند

صدرنشینیسهبازیکن10گله
نیمـــه اول فصل لیگ برتر فوتســـال رو به پایان اســـت 
و 3 بازیکـــن 1۰ گله در صـــدر گلزنان لیـــگ برتر حضور 
دارنـــد. برخـــی از چهره هـــا نام آشـــنا هســـتند و برای 
تصاحـــب کفـــش طلایـــی رقابـــت می کننـــد و برخی 
دیگر هم شگفتی ســـاز شـــده اند و در میان تعداد زیاد 
ســـتارگان در تیم های خـــود به عنـــوان بهترین گلزن 
فعلی به شـــمار می رونـــد. نکته حائـــز اهمیت، حضور 
ســـه بازیکن عقب گیر اســـت که پیام آور شـــادی برای 
تیم های خود بوده اند. اگرچـــه چندان تعجب برانگیز 
نیســـت، زیرا فصل گذشته محمدحســـین درخشانی 
عقب گیـــر ملی پـــوش تیـــم گیتـــی پســـند اصفهـــان 
کفـــش طـــلا را بـــه خـــود اختصـــاص داد. در این بین 
غیبـــت بســـیاری از نام هـــای مطـــرح و ماشـــین های 
گلزنی فوتســـال ایـــران در میان گلزنـــان لیگ عجیب 
بـــه نظـــر می رســـد. حســـین طیبـــی، ســـالار آقاپور و 
مســـلم اولادقبـــاد در گهـــر زمین ســـیرجان و ســـعید 
احمدعباســـی، مهدی کریمی در گیتی پسند اصفهان 
تا به این لحظه بهترین گلزن تیم  هایشـــان محســـوب 
نمی شوند. محمدحسین درخشـــانی، بهروز عظیمی 
و مهـــدی جاوید بـــا ده گل، علی مروتی با هشـــت گل 
و مهدی اسدشـــیر بـــا پنج گل نفر اول تا ســـوم جدول 

گلزنان فوتســـال هستند.

عبدی:حضوربازیکنانجواندرترکیبتیمهایلیگبرترفوقالعادهاست

درتیمملیبایدنتیجهگراباشید
تاج:باتغییراتجدیدروندمدیریتبهترمیشود

ساختارفدراسیونرامطابققوانینفیفااستانداردسازیمیکنیم

حســـین عبـــدی، ســـرمربی تیم ملـــی فوتبـــال جوانان با 
اشـــاره به محرومیت بازیکنان دعوت شـــده به اردوی تیم 
ملـــی جوانان، تصریح کرد: »ما آنهـــا را بزرگ کردیم و هیچ 
چیزی جز پیشـــرفت آنهـــا مدنظرمان نیســـت. بـــرای ما 
خیلی اهمیت دارد اما مهم اســـت که بـــازی کنند. محمد 
عســـکری در پنج بـــازی اخیر فـــولاد، تنهـــا 12 دقیقه بازی 
کرده اســـت. خیلی دوســـت دارم آنها بازی کننـــد اما باید 
این اتفـــاق رخ دهد تا آنها شـــرایط مســـابقه را پیدا کنند. 
باز هم تأکیـــد می کنم در تعامل با باشـــگاه ها هســـتیم تا 

بتوانیم هر دو طـــرف از بازیکنان اســـتفاده کنیم.«
وی دربـــاره رقابت هـــای مرحلـــه نهایـــی جـــام ملت ها که 
ایـــران با تیم هـــای ازبکســـتان، اندونزی و یمـــن در مرحله 
گروهی دارد، افزود: »نکته بســـیار اساســـی برای ما آمادگی 
اســـت. الان ازبکســـتان مدت هاســـت اردوهایـــی را برگزار 
می کنـــد. آنهـــا دو بازی با عـــراق دارنـــد. تمـــام حریفان ما 

در اردو هســـتند. اگـــر می خواهیـــم بـــه موفقیت برســـیم 
بایـــد بازی های خـــوب و اردوهای منظم در همیـــن دو ماه 
باقیمانده داشـــته باشـــیم. اگـــر بخواهیم به جـــام جهانی 
برویـــم باید جـــزو چهار تیـــم نهایی باشـــیم. امیـــدوارم با 

تلاش تیمـــی و لطف خدا بتوانیم ابتـــدا از گروه صعود 
کنیـــم و ســـپس در بـــازی حذفـــی مقابـــل حریف 

احتمالی خـــود از گروهD که شـــامل کره جنوبی، 
ژاپن، تایلند و ســـوریه هستند بازی خوبی را ارائه 

دهیـــم و راهـــی نیمه نهایی شـــویم کـــه مجوز 
حضور در جـــام جهانی جوانان هم هســـت.«

عبـــدی از نتایج امیر قلعه نویـــی در تیم ملی 
ایـــران دفاع کرد و گفت: »در تیم ملی شـــما 
بایـــد نتیجه گرا باشـــید. فرصت کـــم دارید 
و انتخـــاب هم محـــدود اســـت. باتوجه به 

اینکه بیشـــتر بازیکنان لژیونر هستند کار 
هماهنگـــی آنها با توجه به بعد مســـافت 
پروازهـــای بین المللـــی زیاد اســـت. در 
بحث ملـــی نتیجـــه گرفتـــن از همه چز 

مهم تر اســـت.«

توســـعه ای  پروژه هـــای  پیشـــبرد  کارگاه 
AFC در  بـــا همـــکاری  فدراســـیون 
راســـتای اصـــلاح ســـاختار اداری، 
ســـازمانی و برنامـــه اســـتراتژیک 
فدراســـیون فوتبال دیروز برگزار 
شـــد. هدایت ممبینی، دبیرکل 
فدراســـیون اظهار داشـــت: »از 
حدود 1۸ ماه قبل طبق مکاتباتی 
کـــه بـــا AFC داشـــتیم، بحـــث 
چـــارت ســـازمانی را پیش بردیم 
و با اعضای محترم ساختارســـازی 
کنفدراسیون نیز جلسات متعددی 

را پیگیری کردیم.«
او بیـــان کرد: »فـــاز یـــک و دو این کار 
انجام شـــده اســـت. چند بـــار اعضای 

کنفدراسیون به ایران آمده و چند بار هم همکاران ما 
به مالزی رفته اند. اطلاعات مختلفی رد و بدل شده 
و اولین کشوری هستیم که اصلاح ساختار سازمانی 
را منطبق بـــر اســـتانداردهای بین المللی نهادهای 
بالادســـتی مثـــل فیفـــا و AFC پیگیـــری می کنیم. 
هرچه بتوانیم استانداردســـازی و قوانین و مقررات 
را دقیـــق انجام بدهیم، روند فوتبال بهتر می شـــود. 
باید چارت استانداردی در فدراسیون ایجاد کنیم تا 
دیگر هرکسی آمد برای خودش دنبال ساخت چارت 
جدید نرود. کشـــورهای دیگر نیـــز در حال انجام کار 
هســـتند اما ما می توانیم اولین کشـــوری باشیم که 

ساختار را اجرا می کند.«
علاوه بر این مهدی تاج، ریاســـت فدراســـیون که به 
صورت آنلاین در این نشست حضور داشت، عنوان 
کرد: »ما درصدد هســـتیم ســـازمان فدراسیون را بر 
 AFC اساس ملاحظات داخلی و استاندارهای فیفا و
ســـازماندهی کنیم. امیدوارم روند تغییر و توسعه در 
مســـیر برنامه های آتی فدراســـیون با جدیت دنبال 

شود.«

واکنش نقلقول
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سرنوشـــت مبهم تیم فوتبال امید همیشـــه یکی از 
موضوعات مورد بحث رســـانه ها محسوب می شود؛ 
تیمـــی که چنـــد روز پیـــش از اعـــزام به مســـابقات 
تشـــکیل می شـــود و پس از پایـــان مســـابقه بدون 
هیـــچ دســـتاوردی بـــه حـــال خـــود رها می شـــود. 
ناکامی بیش از ۵دهـــه ای تیم امیـــد در راهیابی به 
المپیک باعث شـــده تا به اخبار ناامیـــد کننده تیم 
امید عـــادت کنیم، تیمـــی که ســـتاره های زیادی به 
فوتبـــال بزرگســـالان معرفی کرد. موضـــوع انتخاب 
ســـرمربی تیم امید همیشـــه یکـــی از چالش های 
فوتبـــال ایران بـــوده و خواهد بود، آخریـــن خبر در 
این خصوص فروردین ماه ســـال جاری منتشـــر شد 
که مهدی تـــاج در تلاش بود تـــا یحیی گل محمدی 
را برای ســـپردن ســـکان هدایت این تیم راضی کند 
که البته این اتفـــاق رخ نداد تا با وجود گذشـــت ۸ 
ماه از این تاریخ این موضوع تاکنون محقق نشـــود 

و بلاتکلیفی هـــای این تیم تـــداوم یابد.
پیـــش از این متولـــی تیم امیـــد یکی از مـــوارد مورد 
بحث بین فدراسیون فوتبال و کمیته ملی المپیک 
محســـوب می شـــد و این دو ارگان بـــرای تصمیمات 
اجرایی در خصـــوص این تیم ســـردرگم بودند. این 
موضوع باعث شـــد تا فدراســـیون فوتبال مکاتباتی 
با کمیته ملی المپیک داشـــته باشـــد و فدراســـین 
فوتبال در نامه رســـمی درخواست کرد که خودشان 

متولـــی تیم امید باشـــند کـــه در نهایت ایـــن اتفاق 
افتاد و از آن تاریخ به بعد فدراســـیون فوتبال متولی 
تیم امید شـــد امـــا این موضـــوع هم باعث نشـــد تا 
تکلیف این تیم مشـــخص شـــود و کماکان وضعیت 

این تیم مبهم اســـت.
فوتبال پایه همیشـــه با یک موضوع دســـت و پنجه 
نـــرم می کنـــد و تیم هـــای باشـــگاهی اجـــازه حضور 
بازیکن خـــود را بـــه تیم هـــای پایه نمی دهـــد؛ مثل 
اتفاقی کـــه برای تیـــم جوانان رخ داد و فدراســـیون 
فوتبـــال برای حل ایـــن موضوع جرایم ســـنگینی در 
نظر گرفـــت اما آیـــا این موضـــوع باعث می شـــود تا 

تیم های باشـــگاهی همراه بـــا تیم امید باشـــند؟
بـــرای  ارکان  مهم تریـــن  از  یکـــی  پایـــه  فوتبـــال 
پیشـــرفت محســـوب می شـــود و تیم ها بـــا پرورش 
اســـتعدادهای خـــود از فوتبـــال پایـــه بـــه پله های 
بالاتـــر و موفقیـــت دســـت می یابند. ایـــن در حالی 
اســـت که به نظـــر می رســـد در فوتبـــال ایـــران این 
موضوع نقشـــی ندارد چـــرا که فدراســـیون فوتبال 
هیـــچ برنامه ای بـــرای تیم امیـــد نداشـــته و ندارد و 
بنابرایـــن نمی تـــوان امیدی بـــه این تیم بـــرای فتح 
قله های بالاتر داشـــت، تیمـــی که به نظر می رســـد 
با مدیریـــت و برنامه ریزی بـــد فدراســـیون فوتبال 
صرفاً برای حضور در مســـابقات تشـــکیل می شود. 
حمید علیدوســـتی، ســـرمربی ســـابق تیم امید در 
گفت و گو با »ایران ورزشـــی« در خصـــوص تیم امید 
تنهـــا به گفتـــن این جملـــه اکتفـــا کرد: »مگـــر تیم 
امید مربـــی دارد که بخواهیم در مـــورد آن صحبت 
کنیم، همیشـــه این تیـــم بلاتکلیف بـــوده و از این 
به بعـــد هم اوضاع بـــه همین منـــوال ادامه خواهد 
یافت چـــون عزمی بـــرای تعییـــن تکلیـــف این تیم 

نزد مدیـــران وجود نـــدارد.«

علیدوستی:سرنوشتتیمامیدبااینوضعیتهیچوقتدرستنمیشود

بلاتکلیف مثل تیم المپیک
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پیروانی: تیم امید نباید موفق شود

ح تخلیه اضطراری  طر
هدایـــت ممبینـــی، دبیـــرکل فدراســـیون ورزشگاه ها الزامی شد

مرکـــز  در  حضـــور  بـــا  دیـــروز  فوتبـــال 
بهســـازی  رونـــد  از  فوتبـــال  ملـــی 
بازدیـــد  یـــک  شـــماره  چمـــن   زمیـــن 

کرد. 
در ایـــن بازدیـــد داود پرهیـــزگاری، رئیـــس 
مرکـــز ملـــی با اشـــاره بـــه اقدامـــات انجام 
شـــده در روند بهســـازی این زمیـــن گفت: 
»عمـــر مفیـــد این زمیـــن بعد از پـــس از دو 
دهه اســـتفاده مکرر به پایان رســـیده بود، 
این یک موضوع تخصصی اســـت و کشـــت 
مجـــدد یک مُســـکن کوتـــاه مـــدت و البته 
پرهزینـــه بـــود، بـــه همیـــن دلیـــل تصمیم 
گرفتیم تغییرات اساســـی بـــه وجود بیاید. 
در نخستین گام چمن نامناسب قبلی باید 
کاملاً خشک می شـــد که همین موضوع در 
برخی از رســـانه ها به دلیـــل ناآگاهی باعث 
ایجاد ســـوءتفاهم شـــد و عنـــوان کردند که 
در مرکـــز ملـــی به دلیـــل ناکارآمـــدی زمین 
چمن خشـــک شده است! ســـپس تا عمق 

3۰ســـانتمتری خاکبـــرداری شـــد و زیر نظر 
متخصصان روند عملیاتی شـــدن زیرسازی 
و کاشـــت انجام گرفـــت. برنامه ریزی برای 
نصـــب نورافکن هـــای بـــزرگ و مخصوص، 
تغییـــرات در فضـــای پیرامونی زمیـــن و... 
همه در راســـتای این اســـت که زیرساختی 
مناســـب برای تمرین تیم هـــای ملی تأمین 

» . شود
در ادامـــه ممبینی بـــا تقدیـــر از تلاش های 
»رونـــد  داشـــت:  بیـــان  گرفتـــه  صـــورت 
اجرایـــی کار را زیـــر نظـــر داریم و پیشـــرفت 
پـــروژه باتوجـــه بـــه کیفیتـــی کـــه می بینیم 
مطلـــوب اســـت. علی رغم مشـــکلات مالی 
کـــه فدراســـیون بـــا آن دســـت بـــه گریبان 
در  ســـاز  و  ســـاخت  معتقدیـــم  اســـت، 
فوتبـــال، هزینـــه نیســـت، ســـرمایه گذاری 
اســـت و ارتقـــای کیفیت داشـــته های مرکز 
ملـــی خدمـــت بـــه آینـــده فوتبال اســـت. 
این زمین بســـیار بزرگتر از اســـتانداردهای 
یـــک زمیـــن چمـــن مســـابقه ای اســـت به 

همین دلیل الان مســـاحت ۵۰درصدی آن 
تحت بهســـازی قرار گرفتـــه و در فاز بعدی 
تغییـــرات جدیـــدی بـــه عمـــل خواهیـــم 
آورد. درحـــال حاضر ســـاخت رختکن های 
اســـتاندارد در کنـــار زمین چمن شـــماره 2 

)چمن اختصاصـــی تیم ملی بزرگســـالان( 
و چمـــن مصنوعـــی مرکـــز نیـــز در مراحل 
پایانـــی خـــود اســـت که دســـت مـــا را برای 
 برگـــزاری اردوهایـــی بـــا کیفیت بالاتـــر باز 

می گذارد.«

زمینشمارهیکتیمملیبازسازیشد

مصطفـــی زارعـــی، مدیر صـــدور مجوز حرفه ای فدراســـیون 
دربـــاره برگـــزاری کارگاه آموزشـــی طـــرح تخلیـــه اضطـــراری 
ورزشـــگاه ها اظهار داشـــت: »کارگاه آموزشـــی یـــک روزه ای را 
درخصوص طرح تخلیه اضطراری ورزشـــگاه ها با نمایندگان 
تمـــام باشـــگاه های لیگ برتر و دســـته یک فوتبال کشـــور به 
صـــورت آنلاین برگـــزار کردیم. براســـاس معیارهـــای مجوز 
حرفـــه ای کنفدراســـیون فوتبال آســـیا همه باشـــگاه ها باید 
برای ورزشـــگاهی که به عنوان میزبانی مســـابقات خودشان 
 معرفـــی مـــی کننـــد، دارای طـــرح تخلیه اضطـــراری مصوب 

باشند.«
کنفدراســـیون  کـــه  ایراداتـــی  از  »یکـــی  کـــرد:  اضافـــه  او 
کـــه  اســـنادی  از  گذشـــته،  ســـنوات  در  آســـیا  فوتبـــال 
ناقـــص  می گرفـــت،  کردنـــد  مـــی  بارگـــذاری  باشـــگاه ها 
بـــه  بـــود.  بـــودن طـــرح تخلیـــه اضطـــراری ورزشـــگاه ها 
فدراســـیون  حرفـــه ای  مجـــوز  کمیتـــه  منظـــور  همیـــن 
تصمیـــم گرفـــت ایـــن کارگاه را برگـــزار کنـــد و المان هـــای 
 مـــورد نیـــاز و نحـــوه اجرایـــی آن را بـــه باشـــگاه ها آمـــوزش 

بدهد.«


